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200X - Q1010101 VALLEY
Let yourself be captivated by the nobility of Riesling, a cult variety that hails from the coldest climates of Europe and
that reflects the true expression of the terroir in which it is grown. This Reserva wine offers a fresh, perfumed nose with
fruity, citrus, and floral aromas and a touch of caramel for well-balanced complexity. Unmistakable acidity and mineral
notes stand out on the lush palate, along with dense body and a persistent finish. Enjoy it as an aperitif or serve it with all
types of fish and shellfish.

(®) Laisscz-vous captiver par la noblesse de ce Riesling, une variéeé culte qui émerge des climas les plus froids d Europe
et reflece la vraic nature du terroir dans lequel il prend racine. Ce vin Reserva offre une sensation olfactive parfumée ct
fraiche avec des aromes fruités, d'agrumes et foraux, ainsi qu'une touche de caramel pour une complexité magnifiquement
équilibrée. Son acidité caractéristique ct ses notes minérales sont reconnues par les plus fins palais, tout comme son corps
dense et sa finition persistante. A déguster en apéritif ou servir avec tous types de poissons et crustacés.

IMPORTED BY

VSPT LIMITED, 20-22 BEDFORD ROW,
LONDON WCIR 4JS, UK. "
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Produced and Bottled by Viia San Pedro S.A., Molina, Chile - Envasado en Chile
wwW.SAN PEDRO.CL
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Colores

Papel: Estate 8 .
Sist. de Imp: Autoadhesivo Negro
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